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2011 年 珠三角重點基建項目考察團 

(Technical Visit to Guangzhou on 23-25 June 2011) 

香港中國旅行社特項旅遊部 代辦     

日期 行程 註 

6 月 23 日 團員 於下午七時 在羅湖火車站(香港)月台集合，過關後，    

(星期四)  乘和諧號列車 往廣州，入住廣州市酒店，自由活動。  
 

6 月 24 日 07:00 早餐  
(星期五) 08:00 酒店大堂 集合上車，訪問 華南理工大學(天河校區)技術交流。  

  請大學建築設計研究院 教授高工 介紹 重點工程:   

     上海世博會中國館 設計與施工   

     廣州大學城 規劃   

     澳門大學 橫琴校區 規劃   

    

 

(廣州市市建委 安排團員與 設計院教授高工 在天河校區 午餐)   

  
 

14:30 午餐後， 參觀 廣州大學城區 並技術交流   

    

 瞭解 廣州大學城 的建設、規劃 與 環保理念 

 參觀 亞運會 自行車場館 和 廣工板球場館 設施  

 參觀 嶺南印象園   

       
  晚 晚餐後，乘船參觀 一江兩岸燈飾工程設施。     

6 月 25 日 07:00 早餐  
(星期六) 08:00 辦理 退房手續後，酒店大堂 集合上車，  

  參觀   

   

 廣州電視塔 (市建委 安排講解及技術交流) 
 西塔工地 (廣東省土木建築學會  安排講解及技術交流) 
 海心沙亞運公園(廣東省土木建築學會 安排技術交流) 

   

  下午 與 廣東省土木建築學會代表 午餐後， 參觀    

  

 

 

 

 

 高鐡南站 (廣東省土木建築學會  安排講解及技術交流) 

 

乘車往深圳 福田 或 羅湖 散團 

  

 

 

 

每人費用 : ASCE  會員 HK$2,390  (住單人房。參加者請自行購買旅遊綜合保險。) 

                        非  會員 HK$2,690  (住單人房。參加者請自行購買旅遊綜合保險。) 
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********************************* 

回       條 

本人參加上述考察團。本人同意參加的條件、簽署有關免責條欵文件 ( Liability Disclaimer Form )、及

自行購買旅遊綜合保險。 

 

本人   是 / 不是   美國土木工程師 (ASCE) 香港分會 會員                     (ASCE 會員號碼  _____________ )  

 

中文姓名 __________________________ Name (Mr/Mrs/Ms) _________________________________________ 

証件號碼 (香港身份証) _______________________ 

                 (內地通行証 / 回鄉証) ______________________________ 有效期至 _______________________ 

工作單位 (中文)  __________________________________________________________ 

                 (英文)  __________________________________________________________ 

                 職位  ________________________________ 

通訊地址  ___________________________________________________________________________________ 

      ___________________________________________________________________________________ 

辦公電話  ___________________________________  手提電話  _______________________________ 

電郵  _______________________________________________________ 

 

簽名  _________________________________________   日期  ________/_______/________ 

                                                                                                                                                日            月              年 

**************************************************************** 

(1) Please send enquiry or this signed Reply Slip and Liability Disclaimer Form by email to ASCE 
Hong Kong Section at ce_ctkab@alumni.ust.hk and also copy to Dr Patrick Cheung at 
cheungpc@live.hk  

(2) Please return by post this signed Reply Slip and Liability Disclaimer Form together with 
cheque payable to   American Society of Civil Engineers Hong Kong Section     

Room HW6-25 (c/o Prof. Jun Yang), Department of Civil Engineering 

The University of Hong Kong, Pokfulam, Hong Kong 
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Liability Disclaimer Form 

This liability disclaimer form is to be completed and signed by each participant of the 
following event of the American Society of Civil Engineers (ASCE) Hong Kong Section.  Please 
read this liability disclaimer form carefully and sign and return it to ASCE Hong Kong Section 
accordingly. 
 

**************************************************************** 

美國土木工程師學會 (ASCE) 香港分會 

2011 年 珠三角重點基建項目考察團 

(Technical Visit to Guangzhou on 23-25 June 2011) 

香港中國旅行社特項旅遊部 代辦 

 
 
Name of participant*: (Mr/Mrs/Ms**): ________________________________________________ 

(*Please print name in English and Chinese.  **Please indicate title.) 

 

I, ______________________________ (name in full and block letters), agree to follow any and all 

safety instructions given by the organizers and/or the owner of the premises/sites and to well equip 

myself with safety gear as requested for participation in the event.  I understand that neither the 

American Society of Civil Engineers Hong Kong Section (“the ASCE”) nor the organizers of the 

event as stated above, accept any responsibility for accidents, injury or illness to me and damage or 

loss to my property in connection with the event.  I also understand that neither the ASCE nor the 

organizers of the event accept any responsibility for accidents, injury, damage or loss caused by the 

negligence of me to any other persons or property in any premises/sites where the event is being 

held.  I agree to indemnify and hold the ASCE and the above stated organizers harmless from and 

against all claims including any injury, damage or loss to me and my property; or caused by the 

negligence of me to any other persons or property in any premises/sites, during or in conjunction 

with the event. 

 

I have read this Liability Disclaimer Form and hereby acknowledge that I understand and agree to 

its terms and conditions as expressed herein, and will abide by such terms as set forth above. 

 

 

Signature: ______________________________     Date: ______________________ 


